

REFERAT:

FAB – Bestyrelsesmøde, afdeling 9, Heimdalsvej, torsdag den 19. april 2018 kl. 19.00.

Deltagere: Pia Ryborg, formand	(PR)
Jørgen Vick, næstformand	(JV)
Hans Petersen, referent	(HP)
Torben Christiansen, bestyrelsesmedlem	(TC)
Rikke Hansen, bestyrelsesmedlem	(RH)
Michael Skovgaard, bestyrelsessuppleant,	var ikke til stede.

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt.

2. Orientering fra formand: Der var kommet en klage om cykler i opgangen i nr. 43, og hvor der nu er skrevet til.

3. Opsummering fra sidste møde: HP oplyste at der nu vil blive bestilt 2 nye papirkurve til opsætning ved blok 1 og 2 (9 og 8), i.h.t. mødet med Jesper, kontoret 10.11.2017.

3a Træerne er nu fældet mellem blok2 og 3, og hvad skal der så være? Iflg. Michael og Johnny vil de helst have græs, da der er meget gennemtræk dér, og at det vil gå ud over det der bliver plantet. Vi bestemte på mødet at JV undersøger om der en Rhododendron der egner sig til et sted hvor der er gennemtræk. Det vil så blive taget op ved næste møde. Tovholder på dette er PR og JV.

3b Sedlen om åbne vinduer og rygning i opgangene, se ud til at have hjulpet.

3c Hunde og Katte: HP oplyste at der nu var 21 hunde og 6 katte registreret. Der mangler 9 lejemål som ikke har givet svar, og hvor Karin fra kontoret har rykket, men ikke alle har givet et svar endnu. Følges af HP.
Vi har fået oplyst at der i nr. 17 st. er 2 katte, som i vores papirer ikke er registreret, og her beder vi Karin skrive til beboeren.

4. Orientering om nabohjælp: Der har været problemer hos Nabohjælp m.h.t. registrering, men

det følges af HP om en månedstid.

5. Iværksættelse af arbejder. Her oplyste JV at der var taget jordprøver ved den nye opkørsel til den store container. Jorden fjernes når prøveresultatet foreligger

5a Nye hoveddøre: Her er det JV og TC der er tovholder på det sammen med Jesper på kontoret, som tager sig af det.

5b Der blev talt kort om varmemålere, som forventes at blive opsat ved aflæsning af varme og vand i juni måned.

5c Fibernet er noget JV og Jesper taler om, og her er der ingen termin på hvornår det kommer.

6. Repræsentantskabsmøde: Vi fik en kort orientering om mødet af PR og TC.

7. Aktionsgruppen: TC oplyste at der var stille og roligt nu. Dem der har været på langtidsferie er ved at komme ud, men opholder sig ikke her i omegnen nu.

8. Fællesmødet Rosenvænget: Her deltager PR, JV, TC og HP i mødet 23.ds.

9. Beboermødet: I referatet af mødet er der skrevet 2017 i stedet for 2018.

10. Eventuelt: Johnny klagede overhundelorte og meget tis ud for opgangen nr. 37. Har selv taget kontakt til kontoret, hvor beboeren får et brev fra.

10a Angående fastelavn bliver det ikke sammen med Rosenvænget.

10b PR foreslog at vi skulle have en oprydningsdag i skoven, som vi alle synes var en god idé, og PR kommen med en dato for dette.

11. Dato for næste møde: 23. august 2018 kl. 19.00 i bestyrelseslokalet.